
Poř.číslo v roce 5 
Datum konání 15.5.2024 

Odesláno  Jiránek, Beneš,  Dudek, Baranyi,  Rujbr, , Melicharová, Heral, Budin, Kurfurstová 

Nepřítomen Horký, Zemanová, Mandát, Havlík, Slavík 

Kontrolni komise  

Za sekretariát Kozlovská  

Hosté Daňková  
 

Informace 
Informaci ke stavu závazků a pohledávek předložila ses.Kozlovská 
Stav závazků po splatnosti: 0  
Stav pohledávek po splatnosti:  oddíl florbal členské spolkové příspěvky na rok 2024  35.400,- 
      členské mandatorní příspěvky na rok 2024 47.350,- 
    Členské příspěvky, dle usnesení VH 2024, uhrazeny do konce dubna 2024 
     
Opravy a údržba tělocvičny jenom zopakovat 
Elektrické vytápění posilovna. Požadavek karate. Upřesnit 
Zodpovídá: br.Budin 
Termín: 3.1.2024 
Probráno s br.Dolečkem. Budou zahájeny přípravné práce a konečné rozhodnutí padne až s vyjasněním možnosti 
dotace. 
 
Z revize požární ochrany 
Pasportizace 
K dnešnímu dni byl předložen upravený návrh na částku 28 000Kč. (14.2) 
Úkol- projednat s ing.arch Pavlíčkem rozsah prací a důvod navýšení. Je třeba se informovat na předání vzniklé 
dokumentace na SÚ. 
Zajistí: Br.Budín 
Termín :13.3.2024 
Br.Budin informoval výbor, že navrhovaná cena zahrnuje i předání dokumentace na SÚ a proto byl vyzván k jednání 
o zahájení prací 
Práce zahájeny 
Další úkol 
Dodat seznam proškolených a seznam neproškolených 
Zajistí: br.Slavík 
Termín: 30.3.2024 
Nesplněno – nový termín 10.4 
Nesplněno 
Zajistí starosta do 15.5.2024 
Splněno. K dnešnímu dni nemají školení následující zástupci jednoty: 
Budin, Slavík, Melicharová, Malčik,Matoušek. 
Zajistit proškolení  neproškolených 
Zajistí:br.Slavík 
Termín: do 12.6.2024 
 
Dodatek č.3 k NS s MaTáTa 
Starosta seznámil výbor s návrhem dodatku a výbor starostu pověřil k jednání o jeho podpisu. 
Bylo projednáno soustavné porušování ustanovení smlouvy ze strany MaTáTa ohledně vstupu do pronajatých 
prostor. 
Bylo rozhodnuto, že bude tolerován vstup přes hlavní vchod dětem patřící do skupiny Housata za následujících 
podmínek 
-MaTáTa bude provádět úklid v prostoru mezi Sokolovnou a plotem jejich zahrádky plus prostor kolem popelnic 
-MaTáTa zajistí, že kočárky nebudou projíždět vnitřními dveřmi a budou parkována podél levé stěny (při pohledu od 
hlavního vstupu) a to maximálně v jedné řadě. Kola nebudou v těchto prostorách uskladněny. MaTáTa bude pro kola 
používat výhradně prostory, které má pronajaté. 
V případě nedodržení těchto podmínek, bude MaTáTa jednou upozorněna na neplnění dohody a pokud nedojde 
k nápravě, tak bude uzamčena mříž na vstupu do MaTáTa. 



Úkol:  
Projednat s MaTáTa navržený dodatek.  
Termín: 17.5.2024 – závisí na pružnosti MaTáTa 
Sdělit MaTáTa (prokazatelně) rozhodnutí výboru o toleranci vůči NS 
Termín: 20.5.2024 
Zajistí:starosta 
 
Byla otevřena otázka uskladňování kol cvičenců. Toto bude projednáno 12.6.2024. 
Do té doby platí zákaz ukládání kol na chodbě a v šatnách Sokolovny 
 
2015-07-01 VMO 
7.5.2024 proběhlo další jednání na odvolacím SÚ. Všechny naše připomínky, vyvracející body odvolání, byly 
akceptovány. Zbývá vyjádření odboru ŽP ke kácení borovic. Jelikož již jedno souhlasné stanovisko dal, tak lze 
předpokládat stejný výsledek. Hrozí nebezpečí, že po 1.7. 2024 se proces zastaví z důvodu reorganizace stavebních 
úřadů. Snažím se tlačit na ŽP, aby své stanovisko vydali v co nejkratší době. 
Nyní: Součastný tenisový domeček je bez kanalizace, která byla přerušena v důsledku stavby cesty podél nábřeží. 
Bude vybudována nová odpadová šachta a ta bude napojena na stávající kanalizaci tak, jak je uvedeno v PD stavby a 
tam bude provizorně napojen domeček.  
Na základě připomínky br.Slavíka jsem celou věc projednal s BVaK. Tím se realizace oddálila, ale je to projednáno  
Je dořešeno povolovací řízení na vrt, který bude proveden. Dořešeno, vyvrtáno. 
 
-Dotace na hospodaření s dešťovou vodou. Projednat a upřesnit podmínky 
Zajistí: Br.Slavík 
Termín:první info 15.5.2024 
 
Dotaz na oddíl florbal. Končí smlouva na propagaci. Zákonná povinnost je mít důkaz o provedené reklamě. 
Vyjádření br.Herála 
Ano, tyto dokumenty jsou vyhotoveny. 
Úkol: 
Předat na sekretariát 
Termín: 5.6.2024 
Zajistí: br.Herál 
 
2023-01-02 Oprava oplechování střechy 
Toto až v případě opravy fasády.  
 
23-10-02Historie vstupů 
Je třeba zjistit jak se dostat do historie vstupů 
Zajistí:br.Baranyi 
Termín:1.11.23 
Vyřešeno 
Starosta proved kontrolu a historie vstupů není funkční.  
Byla provedena konzultace s br. Dudkem, který problém vyřeší. 
Termín.10.4.2024 
Nesplněno,vyskytly se technické potíže. Úkol trvá 
Br.Dudek a Baranyi konstatovali závadu na systému. Třeba reklamovat.   ?????? 
Zajistí:br.Dudek 
Termín:5.6.2024 
 
23-11-01Spotřeba topidel tělocvična 
Končí topná sezona a je nutno měření vyhodnotit 
Zajistí: starosta 
Termín:15.5.2024 
Topidla byla v provozu cca 120h, což jer cca 1200 Kč a to nezavdává důvod k jejich výměně za méně energetické 
panely.  
Tím je úkol uzavřen 
 
 



23-11-02 Nátěr dveří a zábradlí schodiště 
Zábradlí natřeno, zbývá dořešit madla. 
Navrhuji: 
Odmontovat zbylé, obrousit, namořit a natřít bezbarvým lakem. 
Byla domluvena další brigáda. Termín bude určen 12.6.2024. Předpokládá se termín v průběhu prázdnin. 
Byla odsouhlasena objednávka na nátěr vnější části dveří v rozsahu obroušení a nátěr.  
Objedná:ses.Kozlovská 
Termín:5.6.2024 
 
2024-05-01 
Každý oddíl předá na sekretariát následnou tabulku očekávaných příjmů 
Jaskékoliv dotace budou na oddíl uvolňovány až po předložení této tabulky 
 

Jméno Známka Mandatorní Oddílový Celken/člen 

         

         

         

Celkem        

 
Zodpovídají předsedové oddílů 
Termín 30.4.2024 
Splněno 
 
2024-05-02 Zveřejňování zápisů z výboru 
Zápisy z výboru budou zveřejňovány na stránkách Sokola. 
Technicky zajistí: br.Baranyi 
Termínm:15.5.2024 
Nesplněno, nový termím 12.6.2024 

    
24-05-03 Hlavní přívod vody 
Br.Dudek informoval výbor o havarijním stavu hlavního přívodu vody. Bylo rozhodnuto o výměně tohoto přívodu. 
Bude osloven vodař. Následně bude zjištěna možnost dotace. 
Zajistí:Br.Dudek 
Termín: 15.5.2024 
Předložen cenový návrh ve výši 22 700Kč. Bylo rozhodnuto o rozšíření požadavku na další rozvody u kterých hrozí 
nebezpečí havarie. 
Finální návrh předloží br. Dudek na příští výborové schůzi. 

 
24-05-04 Dotace na hospodaření s dešťovou vodou 
Projednat a upřesnit podmínky v souvislosti s plánovanou výstavbou 
Zajistí: Br.Slavík 
Termín:první info 15.5.2024 
Nepřítomen 
 
2024-5-05 Rozpočet 
Seznámit se s obsahem jednotlivých kapitol. S výsledkem seznámit výbor. 
Zajistí:Starosta 
Termín:15.5.2024 
Členům výboru byly zaslány tiskopisy s tím, že každý oddíl předloží svůj rozpočet v předaném formátu. Jejich 
sumarizace plus vedení jednoty bude tvořit rozpočet pro další rok. 
Rozpočty budou předány do první lednové schůze. V únoru bude výbor seznámen s návrhem rozpočtu a v březnu 
bude předložena finální verze. 
S tím souvisí i příprava voleb na příští VH. Dávám následující návrh 
Počet členů výboru 13, s tím, že by již byly předem dány některé oblasti, které by daný člen řešil, či navrhoval řešení. 
Byly by vytvořeny kandidátky a ty předány do oddílů. Na VH by pak proběhlo tajné hlasování. Nejdříve by se vyřešily 
ty adresné funkce. Z neúspěšných kandidátů by se doplnily poslední tři místa. 
Starosta 



Místostarosta 
Jednatel 
Náčelnice 
Náčelník 
Člen výboru pro legislativu 
člen výboru pro správu nemovitostí 
Člen výboru pro rozpočet 
Člen výboru pro IT, správa a aktualizace stránek 
4x člen výboru bez portfeje 
3xKontrolní a revizní komise 
Bude uzavřeno 15.6.2024 
 
2024-5-06 Rozpojený okap 
Prověřit možnost opravy z plošiny 
Zajistí:ses.Kozlovská 
Termín:15.5.2024 
Vyřešeno 
 
Hostování nesokolského hráče 
Každý registrovaný hráč bude platit oddílové a mandatorní příspěvky jako každý člen jednoty. 
Tento bude započten jako regulérní člen při rozdělování dotací na provoz 
Uzavřeno 
 
Návrh činnosti náčelníků 
Sestra Melicharová přednesla následující: 
-spolupracuje s vedoucími jednotlivých oddílů 
zajišťuje – koordinuje účast na cvičitelských srazech 
koordinuje akce oddílů všestrannosti 
kontroluje plnění zadaných úkolů  
-agenda cvičitelů  
zodpovídá za evidenci všech cvičitelů, kontrola platnosti průkazů 
doporučuje vhodné semináře, školení 
přehled o úrovni oddílů všestrannosti 
-financování 
zodpovídá za využití grantů a jiných finančních prostředků pro oddíly všestrannosti 
připravují rozpočet na akce pořádané OV 
-vedení 
účastní se porad  
seznamuje s výsledky a problémy oddílů všestrannosti 
spolupracuje na zpracování výroční zprávy na VH za OV 
-hodnocení 
sleduje veškerou činnost oddílů sportovní všestrannosti 
doporučuje a navrhuje cvičitele na odměny, ocenění,.. 
-propagace činnosti 
spolupracuje na propagační činnosti 
spolupracuje s jinými jednotami a spolky při společných akcích 
 
Starosta zároveň upozorňuje, že v případě termínových či jiných kolizí je pro horní tělocvičnu, šaten a sociálek 
vedoucí br. Doleček. 
 
Byli přijati následující členové: volejbal: Lidiya Dossanova-1997, Bartošová Martina-1994 
    karate:  Stejskal Martin-1994 

  
Příští schůze 12.6. 2024 v 18h                               zapsal starosta       Josef Jiránek  
 

K záznamu z jednání výboru je možné vyjádřit se do 3 pracovních dnů. Poté je zápis považován za schválený a 

závazný. 



   
                                                        


